



中储发展股份有限公司
CMST DEVELOPMENT CO., LTD.

NO.

仓单

WAREHOUSE RECEIPT

仓单号码 : WR Number:	打印次数 : PRINT NO:

存货人 :

Depositor:

卡号 :

Storage Ref No.:

品名 Product	牌号 Brand	数量/件数 Bundles	毛重/净重 Gross weight/Net weight	备注 Remarks
---------------	-------------	------------------	----------------------------------	---------------

样单

存货地址及联系电话 :

Storage location and Tel.No. :

签发日期 (Issuance Date) : / / (Y/M/D)

说明 (Instructions) :

以上仓储物已经根据存货人与 CMST 的《仓储协议》和本仓单签发时的《CMST 仓单使用条款》的规定收讫。
The above mentioned cargo is received and stored subject to the Storage Agreement between the Depositor and CMST and the Terms of Use of Warehouse Receipt of CMST effective at the time of issuance of this Warehouse Receipt.

仓储物的提取须凭此仓单。
This Warehouse Receipt must be produced for collection of the cargo.

保管人不负责仓储物的投保。
The Warehousing Company is not responsible for obtaining insurance for the cargo.

此仓单如无当事各方背书 (盖章签字、日期) 确认, 任何相关权利不得转让或让与。
This Warehouse Receipt shall not be transferred or assigned without having been endorsed, signed and dated by the relevant parties.

《CMST 仓单使用条款》将根据有关的法律法规及业务变化不时予以修订和补充, 需要了解最新版《CMST 仓单使用条款》请登入 CMST 官网 (www.cmstd.com.cn) 或联系索取。
The Terms of Use of Warehouse Receipt of CMST will be amended and supplemented from time to time in accordance with applicable laws and regulations and changes in business. For the latest version of Terms of Use of Warehouse Receipt of CMST, please visit CMST' s official website at www.cmstd.com.cn or contact us directly.

涉及本仓单项下的服务费标准将根据有关的法律法规及业务变化不时予以修订和补充, 需要了解本仓单最新适用的服务费标准, 请登入 CMST 官网 www.cmstd.com.cn 或电话联系索取。
The services rates of this Warehouse Receipt will be amended and supplemented from time to time in accordance with applicable laws and regulations and changes in business. For the latest version of services rates applicable to this Warehouse Receipt, please visit CMST' s official website at www.cmstd.com.cn or contact us directly.

仓单有效期自仓单签发之日起三 (3) 年。本仓单期限内, 涉及本仓单下的权利和义务、服务费标准将适用本仓单签发时的《CMST 仓单使用条款》和服务费标准。与此仓单有关的任何受益人都将视为已接受并同意本仓单签发时有效执行的《CMST 仓单使用条款》和服务费标准。
The warehouse receipt shall have a validity of 3 years from the date of issue. Within the term of this Warehouse Receipt, the rights and obligations under and the services rates of this Warehouse Receipt shall be subject to the Terms of Use of Warehouse Receipt of CMST and the services rates effective at the time of issuance of this Warehouse Receipt. Any beneficiary of this Warehouse Receipt shall be deemed to have accepted and agreed to the Terms of Use of Warehouse Receipt of CMST and the service rates effective at the time of issuance of this Warehouse Receipt.

此仓单和因此仓单引起的所有争议将按照《CMST 仓单使用条款》执行, 并且适用法律应为中华人民共和国法律。
This Warehouse Receipt and all disputes arising out of it shall be subject to the Terms of Use of Warehouse Receipt of CMST and be governed by the laws of the People's Republic of China.

保管人 (章) : _____
Warehousing Company (Stamp)

授权人签名 : _____
Authorised signature

仓储费记录 (Storage fee Record) :

付止日期 (End date) / / (Y/M/D)	付止日期 (End date) / / (Y/M/D)
保管人签章 (Warehousing Company stamp)	保管人签章 (Warehousing Company stamp)

转让记录 (Transfer and assignment record) :

背书人 (存货人) (Endorsor Stamp of Depositor) 日期 (Date): / / (Y/M/D)	背书人 (Endorsor Stamp) 日期 (Date): / / (Y/M/D)
被背书人 (Endorsee Stamp) 日期 (Date): / / (Y/M/D)	被背书人 (Endorsee Stamp) 日期 (Date): / / (Y/M/D)
保管人签章 (Warehousing Company Stamp) 日期 (Date): / / (Y/M/D)	保管人签章 (Warehousing Company Stamp) 日期 (Date): / / (Y/M/D)

样单

提货记录 (Delivery Record) :

仓单持有人 (盖章) (Warehouse Receipt Holder Stamp) :

提货人 (Collected Party) :

提货车号 (Truck No.) :

身份证号码 (ID No.) :

提货日期 (Collected Date) :

保管人盖章 (Warehousing Company Stamp) :

经办人 (Warehousing Company Operator) :



仓单溯源



扫码识别

APP下载